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(1) Algemeen
beeld en

belastbaarheid

care

VWS: We bespreken met

elkaar ons beeld van de

situatie rond COVID 19 in de

langdurige zorg, en de

belastbaarheid van de care.

Mede nav HadK overleg gaat VWS in op

de mogelijkheden om meer informele

zorgverleners te werven. De vraag is nog

waaraan vooral behoefte is. Actiz en

ZorgthuisNL geven als toelichting dat

het gaat om begrip te krijgen voor de

moeilijke situatie van krapte. Daarnaast

zal de afbouw waarschijnlijk het snelst

om de complexe zorg gaan.

(2) Booster

instellingen
zonder eigen
medische dienst

Bespreken booster

instellingen zonder eigen
medische dienst, o0.a. met

RIVM.

VWS zet

uitnodiging *van

netwerk van

vrijwilligersorgaisat
ies en Rode Kruis)

op schrift.

Leden van

koepeloverleg

overwegen hieraan

aandacht te geven

in nieuwsbrieven.

an RIVM enIEEEZ
van zijn aanwezig.
Voor de kerst zijn de uitgangspunten en

ambities gedeeld. Deze kwamen neer op

deze mensen in hetzelfde ritme als in de

massacampagne. Verder tonen zij de

cijfers met betrekking tot de voortgang.
Uit een uitvraag onder 15 GGD regio’s

blijkt dat 95% van de zorgaanbieders 15

januari gereed zijn, en 100% alle

zorgaanbieders. De NMTW wordt

verwacht 90% eind januari geboosterd te

hebben. De sheets zullen worden

verspreid.

ZorgthuisNL geeft aan dat dit positieve
beeld aansluit op signalen uit het veld.

VGN bevestigt dit.

(3) opkomst

zorgverleners
voor Booster

ZorgthuisNL: En ivm

hiermee: Zijn er (harde) cijfers

over het booster bereik onder

zorgmedewerkers?

RIVM geeft aan dat op basis van de

uitgeleverde vaccins en vorig jaar

geprikte bewoners er ca 250.000

zorgverleners zijn geprikt. In SIMS lijkt
er ca 300.000 zorgverleners er zijn

geprikt.

Zorgthuis geeft aan dat men vooral

benieuwd is naar de boosterbereidheid.

Deze cijfers geven aan er ca 60% is

geprikt.

(4)

versoepelingen

vanwege

Booster?

ZorgthuisNL: Eerder al

besproken vraag naar

mogelijkheid versoepeling

guarantaine regels >> m.n. de

booster vereiste. Er worden

veel zorgen geuit over het

rond krijgen van roosters.

Nieuwe richtlijn van RIVM is vilak voor

kerst gepubliceerd. Als personeel 10

dagen in quarantaine moet, leidt dit tot

personeelsschaarste. Wens is af te

wijken van richtlijn als continuiteit van

zorg in geding is.

Conclusie van IGJ is dat op grond van

het afwegingskader in fase 3 andere

keuzes mogelijk zijn. Hiervoor zou geen

(5) verkenning
Leerink

Actiz: Wat is er te

over de verkenning ILAET

Conclusie volgende
week bespreken
met RIVM SERED

aanpassing van de
richtlii

dig zijn.

VWS geeft aan dat IG&H) de

regionale plannen heeft verkend.

Analyses zijn afgerond en er zijn

aanbevelingen geformuleerd. Rapporten

gaan deze week naar TK. Inhoudelijk is

het bij HADK uitvoerig aan de orde

geweest.
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V&VN heeft nu vooral behoefte aan

lange termijnstrategie voor de LZ.

ZorgthuisNL: het gaat ook om goede

afstemming met cure als zij weer gaan

opschalen. VWS geeft aan er meerdere

taskforces lopen. Het beeld is in

beweging is. VWS neemt het punt mee.

(6) FFP2

maskers

VWS: is de indruk dat deze

veelvuldig worden besteld?

Aanbieders konden FP2 maskers met

hoge korting bij LCH bestellen. Leden

van ZorgthuisNL, Actiz en VGN

hebben hiervan gebruik gemaakt. Er zijn

geen cijfers over omvang van de

bestellingen. V&VN krijgt signaal dat in

Amsterdam is overgestapt op FP2 bij

verdenking.

Actiz en VGN

willen bij leden

navragen of men

voldoende besteld

/ voornemens is bij
LCH te bestellen.

(x) Sluiting en

rondvraag

Actiz geeft aan dat afwikkeling van de

financiéle compensatieregelingen nog

steeds moeizaam verloopt.
Actiz zal een signaal over internationaal

coronabewijs doorspelen aan VWS.

VWS geeft aan dat bestellen bij LCH nog

mogelijk is tot 18 januari.

Voorraadagenda
« Bijeen volgend OMT advies wordt [JEXIZH voor dit overleg uitgenodigd
e¢ Actualiseren adreslijst


